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H v a d  l ave r  d u  n u? 
Og hvad har du ellers lavet siden universitetet?
Jeg startede i praktik på et lille forlag kort tid efter, at 
jeg blev færdig sidste sommer, hvor jeg efterfølgende 
blev fastansat. Jeg er projektleder og koordinator på 
forlaget, hvor jeg også får lov til at lege redaktør 
indimellem. 

H vo rd a n  h a r  d i n  t i d  p å  u n i ve r s i t e t e t  fo r b e re d t 
d i g  p å  d i t  n u v æ re n d e  j o b? 
Noget af det jeg, måske ubevidst, blev rigtig god til var 
strukturering. Man får pludselig ansvar for egen læring 
og tid på uni, og det er noget der i starten godt kan 
være lidt svært, men som virkelig har forberedt mig på 

lært en masse om litteratur og sprog, som jeg bruger 
dagligt, når jeg vurderer manuskripter eller redigerer en 
bog. Selvom mit arbejde foregår på dansk, kan meget 
af det jeg lærte på uni bruges. 

H v a d  e r  d e t  v i g t i g st e  d u  h a r  t a g e t  m e d  f ra 
u n i ve r s i t e t st i d e n? 
Where to start? Udover det sociale, så er det nok, at 
det er okay ikke at have en fast plan for fremtiden. Jeg 
havde altid troet, at jeg skulle være gymnasielærer, men 
ret hurtigt opdagede jeg, hvor meget man faktisk kan 
med en cand.mag. og jeg har derfor næsten ikke søgt 
undervisningsjob. 

H v a d  e r  d i n e  h å b  fo r  f re m t i d e n?
Mit arbejde foregår udelukkende på dansk, så jeg 
håber, at jeg snart får mulighed for at bruge mine sprog 
til lidt mere. 

H v a d  e r  d i t  b e d st e  m i n d e  f ra  t i d e n  p å 
e n g e l s k st u d i e t ?
Hvor kliche det end lyder, så er det det sociale. Der er 
så mange forskellige mennesker på engelskstudiet og 
så mange, der har de samme interesser som en selv. 
Det jeg savner allermest er uden tvivl Yule Ball. 
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We would like to get better at keeping in 
touch with our alumni and foster a sense 
of community between current students, 
alumni, and the department. In order to 
do this, we are working with the Kandidat-
forening to create a database to give 
us a better understanding of where our 
alumni are now and if they would like to 
stay part of the AU English community. 

If you are still in touch with any former 
students who did not receive this news-

out this questionnaire and they will be 
added to the email list. Please forward 
your answer to Kandidatforeningen. 


